
На вниманието на доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община   

 

 

Относно: Обществени консултации по Наредба за изменение и допълнение на Наредба за 

прием на деца в общинските детски градини и в подготвителните групи в общинските училища 

на територията на Столична община, приета от Столичен общински съвет с Решение № 82 по 

Протокол № 48 от 22.02.2018 г. 

 

 

 

 

 

 

 Уважаеми Д-р Чобанов, Поради създалата се ситуация, свързана с промените в наредбата тази 

година, а именно, големият брой неприети деца при своите братчета и сестричета, може да се 

върнат в общата опашка децата с по-големи братя и сестри (както беше до миналата година) и, 

за да не се ощетяват децата, които нямат допълнителни точки, квотата да се запази 30 по 

социални и 70 по общи критерии. Така вторите деца в семейството ще бъдат приемани, без 

това да намали приема на деца, които нямат братя и сестри в дадено детско заведение. 

Имайки предвид демографското положение в България, семействата, които имат повече от 

едно дете, не са толкова много. Поне да не бъдат дискриминирани както тази година при 

приема в детски заведения. 

 

 

 

 

                                                                                                                  

                                                                                                             С уважение Дарена Димова 


